
Van: 

Verzonden donderdag 23 november 2023 19:18 

Aan: Griffie West Betuwe 

Onderwerp: Vraag met betrekking tot zonnepark Zuidbaan 

(geanonimiseerd)

Geachte griffie, raad en (raads)commissies van de gemeente West-Betuwe 

Naar aanleiding van de bijeenkomst over het project op de Zuidbaan op donderdag 

26 oktober 2023 heb 

ik nog een vraag met betrekking tot het verloop van het nieuwe plan met het 

zonnepark. 

wat betreft het gebruik, de schade en het verloop van verder gebruik van de 

staalslakken heb ik een 

mening, maar deze is niet relevant voor mijn vraag en ik probeer erop te 

vertrouwen dat er met uiterste 

zorg, precisie en waterdichte risicoanalyses wordt gekeken naar hoe dit opgelost 

gaat worden. 

Mijn vraag gaat over het plan met het zonnepark. Dit plan ligt er voor de 

komende 25 á 30 jaar als ik het 

goed begrepen heb. Er is mij donderdag vertelt dat er na deze periode opnieuw 

gekeken wordt naar de 

invulling van dit terrein. Deze periode is lang, maar door de aanwezigen bij de 

bijeenkomst wel 

omschreven als tijdelijk. Nu vraag ik me af of er is nagedacht over wat er 

precies met de zonnepanelen 

gaat gebeuren op het moment dat het perceel een nieuwe invulling gaat krijgen. 

De levensduur van de 

panelen is niet levenslang en het vernietigen van zonnepanelen kan niet of in 

ieder geval niet op een 

milieu- verantwoorde manier. 

Mijn zorgen gaan uit naar de milieuschade die uiteindelijk door het afbreken en 

verwerken na deze 

periode gaat ontstaan. De oppervlakte van het zonnepark wordt enorm en dus de 

(over 25 á 30 jaar) 

onbruikbare en onvernietigbare zonnepanelen zijn ook een enorm aantal 

Nu zie ik in dat de gedachten van ‘groene stroom’ op korte termijn een positieve 

rol speelt in dit plan 

maar maken we (of jullie) het milieuprobleem op de wat langere termijn niet 

alleen maar veel groter. 

Naast de panelen an sich, wat als blijkt dat de staalslakken op lange termijn 

toch weer voor problemen 

gaan zorgen en zich gaan mengen in de grond waar de zonnepanelen geplaatst gaan 

worden. Ik weet dat 

instanties voor de komende 100 jaar moeten blijven monitoren, maar daarmee kun 

je alleen meten of er 

wat gaande is. Je voorkomt er geen problemen mee 

Mijn vraag aan de raad is dus of er is nagedacht over de gevolgen op lange 

termijn van de zonnepanelen 

en dan met name wat er gaat gebeuren met de panelen. Ik zou graag zien dat hier 

een concreet en 

milieuvriendelijk plan voor opgesteld gaat worden en zodra er onzekerheden of 

onduidelijkheden over 

zijn dat deze tot in de puntjes worden uitgezocht. Mocht er geen antwoord komen 

op deze 

onzekerheden of onduidelijkheden mag ik hopelijk aannemen dat jullie niet verder 

gaan met dit plan en 

risico. 

(geanonimiseerd)



Ik maak me grote zorgen om het gebied en de gezondheid van omwonenden zoals mijn 

gezin. De 

onderzoeken die tot nu toe zijn gedaan, zijn in mijn ogen niet waterdicht en er 

zitten nog te veel haken 

ogen en (hetzij verborgen) risico's vast aan wat hier is gebeurd en gaande is 

Graag verneem ik schriftelijk van u of hier al over is gesproken met elkaar of 

met betrokken partijen en 

wat hierin het concrete plan is. 

Met vriendelijke groet 

(geanonimiseerd)


